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 Referat  NVK hovedstyremøte  

Dato og tid:  

 

Til stede: 

 

 

 

Fraværende:  

 

Neste leder FH: 

 

Neste styremøte:  

 

Møteleder:     Roger Brenden 

 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

183/23 Godkjenne referat fra 17 og 18 november 
Godkjent lagt ut på hjemmesiden nvk.no 
 

Sissel 

Marthinsen 
 

184/23 Innkommen post 
FKF 20.11 Invitasjon til avlsrådskurs. 
23.11.Oddveig Torp Dahl Spørsmål til kundedatabasene 
på valpesidene. ( Mange e-poster, legger ikke disse inn 
her)  
10.11.Thomas Tollefsen Oppdatering av 
datahoundbasene  
24.11 Norsk Gordonsetter klubb Godkjenning utstillinger -
Viktig Informasjon.  (Mange e-poster)  
30.11. Ernst Evensen Innstilling til hederstegn Nordland 
 30.11 FKF Rapporter for gjennomført aversjonsdressur  
06.12 Birte W Myhre Innspill til endringer i statuettene-
utdanningsfond   
08.12 Dagny Wangensten SØKNAD OM ELEVSTATUS FOR - 
KLUBBENS RASER 
FKF 09.12 FKF Medlemskontingent 2023 

 

  

185/23  Regnskap  
 
Det blir et underskudd på ca. 118 000 kr i 2023 
 

Bente Holm  

 11.12.2023 klokken 19.00   på TEAMS 

Roger Brenden, Signe Karin Hotvedt, Birthe Wold Myhre, Tone Englokk 

Jorde, Maria Lundberg, Sigurd Nikolaisen, Ellinor Nesse, Ernst Evensen, 

Rune Mikalsen 

 

Sekretær Sissel Marthinsen. Kasserer Bente Holm 

 

 

Tirsdag 16 januar kl 19.00 
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 Avlsrådet 

Det har vært mange henvendelser angående parringer 
og godkjenning av nye avlshunder. 
Avlsrådet har fått inn en del kandidater til årets 
utstillingshund. 
Når det gjelder avlspris er det lite respons. Det må 
«reklameres» for kåringen på vorsteh.no og face. Sakene 
løftes opp på forsiden. 
Det blir noen endringer i rasekontakter i avlsrådet etter 
DK/RS. Vi jobber med å finne nye kandidater. 

Den alvorlige sykdommen ECLE (lupus). 
Det arbeides med en strategi for håndtering av 
sykdommen og avl. 
Hvis NVK tillater avl på bærere vil konsekvensen være at 
alle avlsdyr må testes for genet. Det vil i så fall kun være 
tillatt å parre bærer med ikke-bærer. Dersom man parrer 
bærer med bærer vil statistisk 25 % av avkommene bli 
syke.I og med at vi er ganske sikre på at det finnes ingen 
eller få bærere utenfor de vi vet om ønsker avlsrådet å 
bruke samme tilnærming som ved SV og vWD. 
Hunder som er bærere av genet for ECLE tas ut av 
avlslisten. Parring med hund som er bærer vil ikke bli 
godkjent. Avlsrådet velger ut noen flere individer for 
testing (avlsrådet betaler for testene). Finner vi ingen 
flere bærere anser vi den norske og svenske 
populasjonen som fri. 
I avlskriteriene legges det til at avlsrådet kan be om at 
utenlandske hunder testes for ECLE før de brukes i avl. 
 

Tone E Jorde 

Sigurd 

Nikloaisen  

 

 Jaktrådet 
Har delt ut priser. NVK hundene og nvc hundene.  
Det var flere hunder i toppskiktet.  Alder ble avgjørende 
når det gjaldt 1. og 2. plass på flere hunder.   
Blir publisert på fredag 17. desember.  
 

Rune Mikalsen  

Ellinor Kleppe 
 

 IT  
Ren drift ingen problemer.  
En del nye skribenter, de har fått opplæring.  
 

Signe Karin 

Hotvedt 
 

 RU  
Ikke noe nytt 
Saken om Datahound tas opp i RU  

Birte W Myhre 

 
 

 FKF Roger Brenden  

186/23 Innlemming av Tsjekkisk Vorstehhund som fjerde 
rase i NVK. 
 
Høringsnotat til distriktene som 
innspill til beslutningsgrunnlag og saksbehandling på 
DK/RS 2024.  Høringsfrist 10.januar  

Tone E Jorde 

Maria Lundberg 

Birte W Myhre 

Roger Brenden  

Helge Heimstad 

 

http://vorsteh.no/
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187/23 Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

Årspremier- nytt regelverk  

Frist for høringssvar fra distriktene er 10 januar.  
 
 
 

Rune Mikalsen 

Ellinor Nesse 
 

188/23 NVC ny løsning  

Info om dagens situasjon og fremdrift. God utvikling i 

arbeidet. Det avtales nytt møte med utvikler. 

Roger Brenden 

Ellinor Nesse 

 

189/23 Statutter for NVKs utdanningsfond 

 

Legges frem på DK  

Roger og Birte har gått igjennom dokumentet med 

Distriktskontraktene på teams møte. Fire distrikter deltok 

ikke.  Det var bra diskusjoner. Vestfold/ Telemark ved 

Britt Svendsen har sendt et brev til styret med gode 

innspill som styret tar med seg videre.  

Maria Lundberg 

Birte Wold 

Myhre 

Ernst Evensen 

 

190/23 Skal NVK fortsatt ha Landssamling hvert år?  

Saken ble ikke behandlet. Utsatt til DK  

 

Birte Wold 

Myhre 
 

191/23 DK/RS 2024 

Quality Hotel Olavsgaard er bestilt. 17 og 18 februar 
2024  Eget rom til middagen.  
  
 
Sissel har avbestilt hotellet på fredag.  
 
Styret møter fredag 16 på Teams klokken 19.00.  
 
De av distriktskontakter og styremedlemmer som må 
komme på fredag 16 på grunn av reisevei melder ifra om 
dette ved påmelding.  
 

 Bekjentgjøring 15 desember. Ansvar Sissel 

 Påmeldingsfrist mandag 10. januar.  

 Siste frist for hovedstyret å innlevere dokumenter 
til innkallingen/sakslisten er 20.januar 

 Innkalling sendes ut 26. januar med ferdige 
dokumenter til DK/RS  

 Sissel inviterer æresmedlemmer.  

 Rune/Ellinor inviterer hundeeiere som får premier. 

 Avlsrådet inviterer de som får utstilling og 
avlspriser.   

 Frist for distriktene å sende inn saker til 10 januar 
5 uker uker før 
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E-post til distriktene er sendt ut med info om valget og 
oppfordring til å sende inn forslag til kandidater til 
hovedstyret.   
 
Hovedstyret avslutter med et møte etter RS på søndag. 
Nye valgte representanter til styret inviteres til å delta på 
Teams. 
Agenda for dette møte er:  
Presentasjon av det nye styret. 
Møteplan fremover.  
 
DK Starter kl. 11.30 på lørdag. 
RS starter 10.00 på søndag.  
 
Middag på lørdag klokken 19.00 

192/23 Komité for æresmedlemskap. 

Tore Kallekleiv - Æresmedlem 
Kristin Kirkeby - DK Oslo/Akershus 
Liv-Jorunn Karlsen - DK Troms 
Ernst - HS og leder av komiteen.  
 
Se vedlegg  
Reglement for utmerkelser vedtatt på RS 2022.  
 
Det har kommet inn et forslag til æresmedlemskap.  
 

Ernst Evensen  

193/24 Søknader om gull og sølvmerker.  

 

Roger Brenden  

194/23 Handlingsplanen for hovedstyret 2023 

 Innføring av ny epostløsning og system for 

dokumentlagring 

 Utvikling av ny NVC side*  

 NM høyfjell 2024 

 Forskningsbasert avlsarbeid, epilepsi prosjektet 

 Etablering av utdanningsfond  

 Indekser utenlandske hunder 

 Tsjekkisk Vorstehhund 

 Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

*Endret på styremøtet 28.08.2023 

 

  

195/23 Indekser for utenlandske hunder. 

Orientering på DK/RS  
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Sigurd legger frem saken på DK . Hva har skjedd, 

hvordan er det jobbet, hvilke resultater viser seg? 

196/23 Ny e-post  

Den nye e-post ordningen aktiveres på nyåret. Arbeidet 

med overføring av gamle e-poster og oppstart av ny 

ordning vil foregå fra 2. til 5. januar.   All historikk blir med 

over til ny løsning. Viktig at styremedlemmene sletter e-

post som ikke skal bli med inn i ny løsning.   

  

197/23 NM høyfjell. 

Tilbakemelding fra møtet 5. desember 

 

  

198/23 Ung med vorsteh.  

Problemstilling. Skal arbeidet føres videre av lokalklubber 

eller skal hovedstyret skal overta slik at det gjelder hele 

landet? 

  

199/23 Epilepsi prosjektet. 

Det har kommet flere henvendelser fra hundeeiere som 
ønsker å levere prøver. 

NMBU jobber med å analysere og sammenlikne prøver 
av syke og friske hunder. Det trengs fortsatt flere prøver 
fra både SV og KV, både prøvesett med syk hund og 
foreldre samt friske gamle hunder. 
 
 

  

200/23 Øke medlemsavgiften.  

Blir sak på DK/RS 

  

202/23 Eventuelt 

Norsk kennelklubbs avlsrådskurs 2024. 

Vedtak: Hovedstyret sender to deltagere på kurset.  

  

 


